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“Dyrekcja szpitala chce płacić mniej lekarzom”

INTERNETOWY SERWIS RADIA KIELCE

Z powodu złej sytuacji finansowej dyrekcja Świętokrzyskiego Centrum Onkologii chce płacić
lekarzom o 20 procent mniej za dyżury. Odpowiedź pracowników ma być gotowa w środę.

Stanisław  Góźdź  dyrektor  ŚCO  tłumaczy  że  szpital  musi  zrobić  wszystko,  aby  być
wypłacalnym, dlatego trzeba rozważać różne scenariusze. To, czy lekarze zgodzą się na
obniżenie  stawek za  dyżury  okaże  się  dopiero  jutro  –  poinformował  Radio  Kielce  Igor
Ryśkiewicz,  przewodniczący  Ogólnopolskiego  Związku  Zawodowego  Lekarzy  w
Świętokrzyskim  Centrum  Onkologii.

Z powodu złej kondycji finansowej lekarze w ŚCO nie otrzymali już części pieniędzy za
sierpniowe dyżury. Dyrektor centrum zasłaniając się tajemnicą handlową nie chce ujawnić
wysokosci tych honorariów. Jeśli doszłoby do obniżenia stawek za dyżury, cięcia dotyczyłyby
około 100 osób.


